



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 11 號 (24-25)

致各家長及監護人：

《環境教育親子遊》

本會將於 2025 年 3 月 16 日(星期日)舉辦一年一度《環境教育親子遊》，透過活動可以提高孩子對自然環境的認識和理解，亦能培養他們的保護環境意識。豐富行程包括：一) 天水圍綠田園；二) 流浮山海味街；三) 韓日料理自助餐；四) 愉景灣。這讓大家可以學習環境知識外，還可以與家人歡渡愉快的一天，促進親子關係。有關詳情如下：

日期：	2025 年 3 月 16 日 (星期日)
費用：	每位 HK\$200(成人及中學生) / HK\$100(小學生或幼童) *費用包括導遊/司機小費/75 歲或以下參加者購買十萬元及 76 歲至 85 歲參加者購買五萬元旅遊平安保險。 (原價每位\$300，餘款由家校合作委員會及本校家教會補貼)
時間：	上午 8:15 至 下午 5:30 《逾時不候》
集合地點：	聖類斯中學有蓋操場
遊覽地點：	1. <u>天水圍綠田園</u> (樂園設有多種遊樂設施，包括：燒烤場、農莊、單車場、充氣遊樂設施、草地、旋轉木馬及攤位遊戲等。)
	2. <u>流浮山海味街</u> (流浮山是本港著名的產蠔區，也是內地和海外海鮮到港其中一個集散地，時令海鮮全年不缺，魚乾、蠔油等副產品選擇多。)
	3. <u>韓日料理自助餐</u> (午餐品嚐校長韓日料理自助餐，提供多款燒烤、火鍋、壽司、刺身、小食、甜品等食品，兩小時任食任飲。)
	4. <u>愉景灣</u> (愉景灣是大嶼山的度假勝地，自然景致美不勝收，更有不少戶外活動場地及高級餐廳，吸引不少人慕名而至。)
名額：	128 人 (名額有限，以先到先得為準)

(備註：如出發當日因八號風球或黑雨或惡劣天氣關係未能成行，活動將順延舉行，所繳費用恕不退回。)

有興趣參加者請填妥下列回條，連同費用於 2025年2月25日(星期二) 或之前交班主任再轉交容逸沛老師。可接受現金或支票，支票抬頭請寫【香港聖類斯中學家長教師會】或【Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association】。而支票背後，請寫上【學生姓名、班級學號及聯絡電話】。如有任何查詢，歡迎致電2546 0117與學校容逸沛老師聯絡。

順祝 生活愉快！

會長 游偉賢 謹啟
2025 年 2 月 12 日



『環境教育親子遊』回條

敬覆者：

本人(家長姓名) _____ (學生姓名： _____ 班別： _____ 學號： _____)

*參加/不參加《環境教育親子遊》，

參加人數(成人或中學生) _____ 人 x HK\$200 = 小計 HK\$ _____

參加人數(小學生或幼童) _____ 人 x HK\$100 = 小計 HK\$ _____

合共金額 HK\$ _____

參加者資料：

1) 姓名： _____ *家長/學生/親屬 2) 姓名： _____ *家長/學生/親屬

3) 姓名： _____ *家長/學生/親屬 4) 姓名： _____ *家長/學生/親屬

5) 姓名： _____ *家長/學生/親屬 6) 姓名： _____ *家長/學生/親屬

*請刪除不適用者，如參加人數超過 6 人，請用另表填寫。

支票總額： HK\$ _____ 支票號碼： _____ 發票銀行： _____

日期： _____ 聯絡電話： _____ 家長簽署： _____

※請將回條於 2 月 25 日或之前交回班主任轉交容逸沛老師※



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No.11 (24-25)

12th February, 2025

【 Parent-child Environmental Education Tour 】

Dear parents and guardians:

Our association will hold the annual " Parent-Child Environmental Education Tour" on 16th March, 2025 (Sunday). We hope that through the activities, we can improve children's knowledge and understanding of the natural environment and cultivate their environmental awareness and awareness of protection. The full itinerary includes: 1) Tin Shui Wai Greenfield Garden; 2) Lau Fau Shan Main Street ("Dried Seafood Street"); 3) Korean and Japanese barbecue buffet; 4) Discovery Bay. In addition to have a family get together day, participating families will savour some quality family time, thereby strengthening parent-child relationships. The details are as follows:

Date:	16 th March, 2025 (Sunday)
Fee:	HK\$200 per person (for adult and secondary student) HK\$100 (for primary student and toddler) *Fee includes tips for tour guide/driver/HK\$100,000 travel insurance for participants aged 75 or below and HK\$50,000 travel insurance for participants aged 76 to 85. (Originally priced at HK\$300 per person. Participants can enjoy the concessions subsidized by our Association)
Time:	8:15 a.m. to 5:30 p.m. (Please be punctual.)
Gathering and Dismissal Point:	Covered playground, St. Louis School
Places to visit:	<u>1. Tin Shui Wai Greenfield Garden</u> (The park has a variety of recreational facilities, including: barbecue area, farm, bicycle park, inflatable play facilities, lawn, carousel and stall game, etc.) <u>2. Lau Fau Shan Main Street ("Dried Seafood Street")</u> (Lau Fau Shan is a famous oyster-producing area in Hong Kong, and it is also one of the distribution centers for seafood from the mainland and overseas. There is no shortage of seasonal seafood throughout the year, and there are many choices of by-products such as dried fish and oyster sauce.) <u>3. Korean and Japanese Barbecue Buffet</u> (For lunch, tantalise your tastebuds with delicacies served at Captain Japanese and Korean Restaurant: from grilled meat to Shabu-shabu, sushi, sashimi, and all kinds of snacks and desserts.) <u>4. Discovery Bay</u> (Discovery Bay is a resort on Lantau Island. It has beautiful natural scenery, many outdoor activity venues and high-end restaurants, which attract many people.)
Quota:	128 people (Limited places, first come first served)

(Remarks: If the trip is deemed not possible due to the issue of Typhoon Signal No. 8, black rainstorm signal or other adverse weather conditions on the event day, the activity will be postponed until further notice and the fees paid will not be refunded.)

Interested parties should complete the following reply slip and return it to the class teacher together with the fee on or before **25th February, 2025 (Tuesday)**. Cheques should be made payable to [Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association]. On the back of the cheque, please write [student name, class number and contact number]. If you have any enquiries, please call 2546 0117 to contact Mr. YUNG Yat Pui Vincent, the teacher-in-charge.

Thank you for your kind attention!

Yours Sincerely,

YAU Wai Yin

Chairman

St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Reply slip of " Parent-child Environmental Education Tour"

I (Parent's Name) _____ (Student's Name: _____ Class: _____ Student no.: _____)

*** would / would not** like to participate in "Parent-child Environmental Education Tour",

Number of participant(s) (Adult or secondary student) _____ person x HK\$200 = subtotal HK\$ _____

Number of participant(s) (primary student or toddler) _____ person x HK\$100 = Subtotal HK\$ _____

Total amount HK\$ _____

Participant Information:

1) Name: _____ *Parent/Student/Relative 2) Name: _____ *Parent/Student/Relative

3) Name: _____ *Parent/Student/Relative 4) Name: _____ *Parent/Student/Relative

5) Name: _____ *Parent/Student/Relative 6) Name: _____ *Parent/Student/Relative

* Please delete the inapplicable ones. If the number of participants exceeds 6, please use a separate form.

Amount of cheque: HK\$ _____ Cheque number: _____ Bank: _____

Date: _____ Contact Number: _____ Parent's Signature: _____

✂ please complete and return the slip to the class teacher on or before **25th February, 2025 (Tuesday)**